
Kort	sammanfattning	av	årsmötet	med	Vikaskogarna	Fiber.	

Styrelsen	omvaldes	

Till	valberedning	valdes	Dan	Gustafsson,	Beateberg;	Kristina	Gustafsson,	Arnäs	och	Jan-Eric	
Jacobsson,	Åvikstrand.	

Beslutades	om	oförändrad	medlemsavgift	på	300	kr.	

Verksamhetsberättelsen	och	balans-	och	resultatrapport	för	2017	föranledde	inga	kommentarer.	

Under	övriga	frågor	togs	följande	upp.	

Grävning/plöjning	klar	vecka	28.	

Uppskattad	driftsättning	av	det	”norra	benet”	slutet	av	augusti/	början	september,	”södra	benet”	
senare	i	höst.	

Den	ekonomiska	uppföljningen,	prognosen,	tyder	på	att	projektet	kommer	att	kosta	26.000	–	27.500	
kr.	Alltså	ca.	2.000	–	3.500	kr	mer	än	tidigare	kostnadsuppskattning		(+	1000	kr	moms	på	
anslutningsavgiften).	

Orsakerna	till	fördyringen	redovisades	och	föranledde	ingen	närmare	diskussion.	

Däremot	ställdes	frågan	om	det	finns	möjligheterna	att	ansluta	fler	abonnenter	före	driftsättningen.	

Det	är	både	möjligt	och	angeläget	att	ansluta	nya	abonnenter	eftersom	det	bidrar	till	att	sänka	
kostnaderna	för	oss	alla.	I	synnerhet	gäller	det	fastigheter	till	vilka	vi	dragit	en	tom	serviceslang	fram	
till	tomtgräns.			

Att	fler	tecknar	TriplePlay	avtal	vore	önskvärt	för	att	vi	då	skulle	kunna	förhandla	om	en	sänkning	av	
månadskostnaden.		

I	övrigt	hänvisar	vi	till	årsmötesprotokollet	som	kommer	att	läggas	ut	på	vår	hemsida	
www.vikaskogarnafiber.se	.			

	

		

	

		

	


